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 Protokół nr 49/2022 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 lipca 2022 r. w godz. od 16:30 do 18:00 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za 

pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Jacek Niedźwiedzki  

5. Anna Ruszewska – on-line 

6. Łukasz Wojno  

 

Nieobecni: 

1. Sylwester Cimochowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli:     

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta – on-line 

2. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta – on-line      

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta – on-line    

4. Dorota Sidorowicz – Nacz. Wydz. Oświaty i Wychowania – on-line 

5. Agnieszka Domalewska – Naczelnik Wydz. Kultury Sportu i Turystyki – on-line 

6. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska i Gosp. Nieruchomościami 

7. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

8. Adam Żywiczyński – Konserwator Zabytków   

9. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK Spółka z o.o. w Suwałkach  

10. Piotr Zieliński – Przewodniczący Rady Sportu 

11. Dariusz Bogdan – Prezes PNT Polska-Wschód Sp. z o.o. 

  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 Przewodniczący Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi.  

 

Obrady dotyczące punktu 1. odbyły się wspólnie z Komisją Ekologii, Kultury, Sportu 

i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Członkowie Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach: 

1. Bogdan Bezdziecki 

2. Anna M. Gawlińska 

3. Jacek Juszkiewicz 

4. Kamil Lauryn 
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5. Jacek Niedźwiedzki 

6. Wojciech Pająk 

7. Marek L. Zborowski-Weychman 

 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów 

sportowych oraz nagród i wyróżnień w Mieście Suwałki.  

2. Przyjęcie Protokołu nr 48/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 czerwca 2022 r. 

3. Informacja z działalności Parku Naukowo – Technologicznego Polska-Wschód  

w Suwałkach Sp. z o.o. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat. 

5. Zaopiniowanie projektu umowy z firmą ALDI Sp. z o.o.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Mieście Suwałki w roku szkolnym 2022/2023 do zwrotu kosztów przewozu dzieci i 

uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu Rodzinnych Ogrodów Działkowych „MALWA” w Suwałkach. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Ignacego Daszyńskiego w Suwałkach. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

12. Wolne wnioski.  

 

 

Ad pkt. 1  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów 

sportowych oraz nagród i wyróżnień w Mieście Suwałki.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Zastępca Prezydenta R. Rynkowski poinformował, iż zmiany dotyczą § 7 ust. 6 

załącznika nr 1, który otrzymuje brzmienie: „6. Stypendium szczególne może otrzymać 

zawodnik drużyny lub trener drużyny klubu, która uczestniczy w rozgrywkach ligowych 
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 w kategorii seniora prowadzonych przez związek oraz sportowe spółki akcyjne w sporcie 

wiodącym i która uzyskała wynik kwalifikowany w sezonie rozgrywkowym poprzedzającym 

okres, na który ma być przyznane stypendium.” Przedstawił kolejną zmianę, która dotyczy 

tabeli nr. 2. w punkcie 2 tabeli piłka nożna – została odebrana pozycja IV i V poziom 

rozgrywek. Miejsca od 1do 18 – 60 tys. zł. i awans do wyższego poziomu rozgrywek -70 

tys. zł., oraz stypendium od 30 do 300 % kwoty bazowej. Poinformował również  

o uzupełnieniu podstawy prawnej w projekcie uchwały tj. art. 4 ust. 2 ustawy z dnia  

20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych 

(Dz. U. z 2019 r. poz. 1461). Prezydent dodał, że projekt został pozytywnie zaopiniowany 

przez Suwalską Radę Działalności Pożytku Publicznego oraz przez Radę Sportu.  

 Przewodniczący Rady Sportu P. Zieliński podziękował za to, że zostały 

uwzględnione sugestie Rady Sportu, która nie wyobraża sobie aby 4 liga piłkarska czyli 

piąty poziom rozgrywek był dotowany przez Miasto Suwałki. Została wypracowana opinia 

pozytywna lecz nie jednomyślna. W dyskusji Rada Sportu wyraziła oczekiwanie 

przedstawienia planu naprawczego i propozycji rozwoju i dalszego funkcjonowania Klubu 

Wigry Suwałki.  

 Radny B. Bezdziecki stwierdził, że sytuacja jest bardzo wyjątkowa i stąd takie a nie 

inne zaproponowane rozwiązanie. Było dużo uwag i zarzutów ze strony Klubów i ani Ślepsk 

Malow Suwałki, ani z Klubu Wigier nie jest zadowolony z tego systemu stypendialnego. 

Uznał, że w najbliższym czasie należałoby pochylić się jeszcze raz nad nowym projektem 

uchwały i zastanowić się razem ze środowiskiem sportowym jakie zmiany podjąć.   

 Radny J. Niedźwiedzki zapytał co by się stało gdyby Wigry Suwałki spadły do 5 

ligi? Czy nastąpiłaby likwidacja Klubu? P. Zieliński odpowiedział, że nie musiałaby 

nastąpić likwidacja, mógłby pozostać jako klub amatorski. Czwarta liga, w której znajduje 

się Klub Wigry Suwałki nie jest ligą amatorską i dlatego została wydana przez Radę Sportu 

opinia pozytywna. Radny M. L. Zborowski-Weychman dodał, że Miasto Suwałki nie jest 

jedynym beneficjentem, który dotuje Klub Sportowy Wigry, akcjonariuszy jest więcej i oni 

dotują również Klub.  Skarbnik W. Stelmach odniósł się do wypowiedzi p. Piotra 

Zielińskiego i zwrócił uwagę na to, że Wigry działają w formule spółki prawa handlowego, 

to nie są stowarzyszenia i obowiązują inne zasady finansowania takich podmiotów.    

 Radny J. Roszkowski dodał, że już dużo wcześniej toczyły się rozmowy odnośnie 

finansowania sportu w mieście. Czy miasto powinno pójść w kierunku sportu 

profesjonalnego by reklamował miasto Suwałki w kraju, czy w finansowanie mniejszych 

klubów sportowych w Suwałkach, żeby więcej młodzieży mogło z takiego finansowania 

skorzystać.  

   

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju  

i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień w Mieście Suwałki.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie Protokołu nr 48/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 czerwca 2022 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Ad pkt. 3 

Informacja z działalności Parku Naukowo – Technologicznego Polska-Wschód  

w Suwałkach Sp. z o.o. 

– Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 Prezes D. Bogdan przedstawił informację z działalności Parku za 2021 rok,  

w którym funkcjonowało i prowadziło działalność gospodarczą 81 podmiotów, z czego 40 

było reprezentantami rezydentów. Wynik finansowy Parku za rok 2021 jest wynikiem 

dodatnim, z punktu widzenia ekonomicznego, rok ubiegły był bardzo dobrym rokiem. 

Prezes poinformował, iż 31 grudnia 2021 roku, na rok przed terminem został spłacony 

kredyt inwestycyjny, który był zaciągnięty na 10 lat. Przedstawił najistotniejsze aktywności 

Spółki mające ważny wpływ na sytuację ekonomiczno-finansową. Park prowadzi program 

dot. analizy jakości powietrza „Czyste powietrze”. Suwałki są najlepszym samorządem  

w Województwie Podlaskim z punktu widzenia wartości jak i ilości udzielonej pomocy 

z tego tytułu. Miasto otrzymało nagrodę. Park jest również podmiotem, który prowadzi 

usługi consultingowe np. wykonanie raportu dot. czystości powietrza, jak również została 

wykonana analiza, w jaki sposób można wykorzystać małe przydomowe elektrownie 

wiatrowe w Suwałkach i na Suwalszczyźnie. Pan D. Bogdan poinformował również o tym, 

że Spółka prowadzi działalność edukacyjną, której celem jest wzrost zainteresowania 

i wiedzy wśród dzieci i młodzieży z zakresu przedsiębiorczości, robotyki, programowania 

oraz pierwszej pomocy przedmedycznej. Park jest również organizatorem szkoleń 

adresowanych do przedsiębiorców o charakterze komercyjnym. Park jest  

współorganizatorem wraz z Politechniką Białostocką i SGH studiów podyplomowych 

MBA. Pan Prezes dodał, że Park od kilku lat nie jest dotowany przez właścicieli Spółki  

i utrzymuje się sam z własnych usług. Pan D. Bogdan poinformował, że Park wraz  

z Urzędem Miejskim w Suwałkach organizuje Forum Biznesowe Pogranicza, na którym 

spotykają się przedsiębiorcy, mieszkańcy Suwałk i będą rozmawiali o biznesie i energetyce.  

 Radny B. Bezdziecki zapytał ile jest firm suwalskich zarejestrowanych  

i działających w Parku Naukowo–Technologicznym? D. Bogdan odpowiedział, że 

rodzimych firm, które zaczynały swoją działalność gospodarczą w Suwałkach jest około  

41 podmiotów z czego 95 %, są to firmy rodzime z Suwałk. Prezes poinformował, że w roku 

bieżącym w ramach Forum Pogranicza zostanie przyznana nagroda dla firmy, która 
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posiada charakter technologiczny i posiada niekwestionowane zasługi dla rozwoju miasta 

Suwałki.   

 

Komisja pozytywnie przyjęła Informację z działalności Parku Naukowo – 

Technologicznego Polska-Wschód w Suwałkach Sp. z o.o. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

  

 Prezes E. Przybysz przedstawił nowy projekt uchwały, ponieważ poprzedni został 

zakwestionowany przez Wojewodę Podlaskiego. Uchwała obejmuje dwie kwestie dotyczące 

regulaminu cmentarza oraz cennika opłat. Zmiany regulaminu w stosunku do poprzedniej 

wersji dokumentu polegają na usunięciu z poprzedniego regulaminu tych, które są zapisem 

ustawowym albo znajdą się w regulaminie, który zostanie przyjęty zarządzeniem Prezesa 

Spółki. W przyszłości będą obowiązywały dwa regulaminy, jeden uchwala Rada Miejska, 

a drugi regulamin Prezes Spółki PGK. Uwzględniając uwagi organu nadzorczego 

zaproponowane zostały również zmiany cennika opłat obowiązującego na cmentarzu 

komunalnym w Suwałkach, stanowiącego załącznik nr 2 do projektu uchwały. Dodatkowo 

wyodrębniona została pozycja grobów rodzinnych, zmienione zostały tylko ceny grobów 

murowanych i ceny nisz w kolumbarium. Obecny projekt uchwały został skonsultowany ze 

służbami Wojewody.  

 Radny J. Niedźwiedzki dlaczego mają obowiązywać dwa regulaminy? Prezes  

E. Przybysz odpowiedział, że zgodnie z interpretacją Wojewody Rada Miejska ma pewne 

kompetencje określone przepisami prawa i nie może określać kwestii, które ma określać 

zarządca cmentarza – Spółka PGK. Natomiast drugi Regulamin Prezesa Zarządu Spółki 

PGK, który określi te kwestie, których Rada Miejska nie może określić ponieważ to nie są 

jej kompetencje, a kompetencje zarządcy.  

 Radny J. Roszkowski zauważył, że zmienił się zapis dotyczący obowiązku 

skontaktowania się z opiekunem grobu i wezwania go do zapłaty po upływie 20 lat.  

W zamian za to jest zapis, który mówi o zamieszczeniu informacji na nagrobku na trzy 

miesiące przed planowaną likwidacją grobu. W związku z tym będzie można spotkać się 

 z taką sytuacją, że obywatel będzie szukał grobu rodziny lub znajomego i tego grobu nie 

znajdzie, ponieważ zostanie on zlikwidowany. Stwierdził, że taka zmiana jest 

niedopuszczalna i nie powinna mieć miejsca. W takiej wersji regulamin nie jest do 

przyjęcia. Prezes E. Przybysz odpowiedział, że ww. kształt uchwały został uzgodniony z 

nadzorem prawnym Wojewody Podlaskiego. Poinformował, że Spółka zanim podejmie 

jakiekolwiek działania zmierzające do usunięcia grobu po upływie 20 lat, przez kolejne trzy 

lata wywiesza ogłoszenia na tych grobach szczególnie przed 1 listopada. Dodał, że w 

księgach cmentarnych (dotyczy to starych grobów) nie ma zapisów kto jest opiekunem 

grobu, ponieważ nie ma takiego obowiązku podawania takiej informacji i w związku z tym 

nie ma możliwości kontaktu z takim opiekunem. Prezes poinformował, że takie zapisy mogą 

znaleźć się w tej uchwale ponieważ Rada Miejska nie ma takiej kompetencji żeby nakładać 

na zarządcę obowiązku, które nie mają podstaw prawnych. Radny J. Roszkowski odniósł 
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się do wypowiedzi Prezesa i dodał, że ww. projekt uchwały opiera się o ustawę z 1959 roku.  

Prezes E. Przybysz odpowiedział, że jest to ustawa w dalszym ciągu obowiązująca i jest to 

zapis ustawowy. Przedsiębiorstwo stara się i prowadzi do tego, żeby dotrzeć do opiekunów 

grobów i mimo takich zapisów to nic się nie zmieniło. Naczelnik J. Gałązka dodał, że nie 

ma możliwości prawnej do likwidacji grobów rodzinnych murowanych. Naczelnik 

stwierdził, że dobrą praktykę, którą stosuje Spółka daje gwarancję, że nie zostaną 

pochopnie usunięte groby. Radny J. Roszkowski stwierdził, że dobrze byłoby aby takie 

praktyki były zapisane w Regulaminie.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 1 radny  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

Cmentarza Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu umowy z firmą ALDI Sp. z o.o.  

– Projekt umowy stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że w ramach niniejszego projektu umowy 

Inwestor zobowiązany będzie między innymi do opracowania na własny koszt 

dokumentacji technicznej przebudowy ul. M. Reja i ul. I. Daszyńskiego wraz z kompletnym 

uzbrojeniem technicznym, realizacji przebudowy dróg, ciągu pieszo-rowerowego. 

Przedstawiony temat wiąże się z projektem uchwały w sprawie planu miejscowego na ww. 

rejon miasta, który umożliwi realizację ww. zamierzenia inwestycyjnego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

umowy. 

Głosowanie nad projektem umowy: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt umowy z firmą ALDI Sp. z o.o.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

 

 

 



7 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Mieście Suwałki w roku szkolnym 2022/2023 do zwrotu kosztów przewozu dzieci  

i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Mieście Suwałki w roku szkolnym 2022/2023 do zwrotu kosztów 

przewozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytkach wpisanych  

do rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

   

 Prezydent Ł. Kurzyna, że w ramach drugiego naboru wniosków wpłynęły dwa 

wnioski o dotacje. Komisja oceniła wnioski i przeanalizowała kosztorysy i zaproponowała 

podział środków.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytkach 

wpisanych do rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu Rodzinnych Ogrodów Działkowych „MALWA” w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że w ramach obowiązku planistycznego, który 

zobowiązuje gminy do opracowywania planów miejscowych na cały teren danej gminy, 

uchwalenie planu w zaproponowanym brzmieniu zapewni właściwe kształtowanie  

i prowadzenie polityki przestrzennej tej części miasta. Poinformował, że działkowcy nie 

mają podstaw do obaw ponieważ Miasto chce aby na tym terenie w dalszym ciągu 

funkcjonowały ogrody działkowe.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu Rodzinnych Ogrodów Działkowych 

„MALWA” w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Ignacego Daszyńskiego w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że ww. plan związany jest z budową nowego 

obiektu firmy ALDI przy ul. M. Reja.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Ignacego Daszyńskiego w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił i omówił projekt uchwały dotyczący 

poszczególnych pozycji zmiany planu dochodów i planu wydatków budżetowych, które 

zostały podane w uzasadnieniu do uchwały.   
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

  

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynikają ze zmian w budżecie zwiększonych dochodów i wydatków, jak 

również związane są z wykreśleniem z wykazu przedsięwzięć zadania związanego  

z prowadzeniem placówki zapewniającej opiekę oraz wsparcie osobom nietrzeźwym. 

Dotyczy wypowiedzenia umowy ze Spółdzielnią „Perspektywa” i prowadzeniem 

Ogrzewalni zamiast Izby Wytrzeźwień. Skarbnik poinformował, że zostanie wniesiona 

autopoprawka związana ze zwiększeniami do budżetu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Wolne wnioski. 

 

1. Radny B. Bezdziecki w związku z palem rozbudowy Centrum Handlowego Plaza 

poprosił Prezydenta Ł. Kurzynę o wgląd do koncepcji rozbudowy. Ma to na celu 

zapoznanie się z koncepcją i skonsultowanie z mieszkańcami. Prezydent  

Ł. Kurzyna odniósł się do pytania radnego i poinformował, że na najbliższej sesji 

zostanie przedstawiony projekt dotyczący przystąpienia do zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Plazy. Ideą ww. planu jest to, że 

miasto chce umożliwić na wniosek Inwestora zabudowę części parteru pod 

przejazdem, który znajduje się między dwoma budynkami Plazy. Jeśli zostanie 
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wyrażona na to zgoda, to pod warunkiem, że zostanie uporządkowany temat 

bezpieczeństwa ruchu pieszego na tym odcinku. Intencją Miasta nie jest 

dopuszczenie do jakiejkolwiek innej rozbudowy ww. Centrum. Radny B. Bezdziecki 

czy jest to tak istotna rozbudowa, która wymaga zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że 

Inwestor chce powiększyć kubaturę budynku w parterze. Obowiązujący plan 

miejscowy wskazuje linie zabudowy i dlatego też Inwestor nie może doprowadzić 

do rozbudowy w parterze obiektu bez zmiany planu miejscowego. Radny  

B. Bezdziecki poprosił o dołączenie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania koncepcję rozbudowy. Prezydent  

Ł. Kurzyna odpowiedział, że do materiałów sesyjnych zostanie dołączony rysunek, 

który przedstawił Inwestor w postaci propozycji rozbudowy. Projekt, który zostanie 

dosłany nie jest w pełni zaakceptowany przez Miasto Suwałki, będzie on jeszcze 

analizowany. Natomiast w pierwszej kolejności Inwestor powinien opracować 

 i przedstawić koncepcję drogową na fragment ulicy Kolejowej, żeby rozwiązać 

ruch pieszy.  

  Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że na żadną z Komisji nie trafił projekt 

uchwały dot. upoważnienia Prezydenta Miasta Suwałk do reprezentowania Rady 

Miejskiej przed Sądem Administracyjnym w sprawie skargi Suwalskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej na uchwałę XLIV/557/2022 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 30 marca 

2022 r. w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk uprawnień do ustalania 

opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych. W związku z tym, aby 

Prezydent mógł reprezentować Radę to na najbliższej sesji Rady Miejskiej zostanie 

przedłożony pod obrady projekt ww. uchwały. 

 

Wniosków więcej nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


